

Alazd Events

Management
الازد لتنظيم الفعاليات





رؤيتنا

أن نكون الأكثر تميزاً وابداعاً وريادة في قيادة وتنظيم المعارض والمؤتمرات على المستوى المحلي والإقليمي عبر خدمات مبتكرة ومتجددة باحترافية ومهارة عالية .

مهمتنا

انشاء وتطوير نطاق واسع من خدمات تنظيمية متجددة وتقديم حلول مبتكرة ومتكاملة .

قيمنا

الجودة | الابداع | التركيز على العملاء | الشمولية | الاحترافية | الشفافية | التشاركية .

فريق الشركة

تمتلك شركة الأزد فريق عمل يُعد الأفضل في المنطقة وهو فريق من شباب محليين مؤهلين ومدربين وفق أفضل قواعد إدارة الفعاليات والمؤتمرات بدءاً من التخطيط مروراً بمراحل التنفيذ وانتهاءً بالتقارير والنتائج التي ستكون متوقعة ومدروسة بدقة بالنسبة لنا .

Our Vision:

To be the leading and pioneer Company in events and exhibitions industry locally and globally, through creative and regenerative services with exceptional professionalism and workmanship.

Our Mission:

Create & develop extensive range of regenerative organization services. Offer creative and integrative solutions.

Our values:

Quality | Creativity | Customer Focus | Comprehensiveness | Proficiency | Transparency | Collaboration.

Our Team:

Alazd Events Management has a work team of specialists considered as the best in the region; qualified local youth and well-trained according to best standards in conferences and events management. Our team starts from event planning, to implementation stages and ends with well-studied accurate reports and projected results.



Who We Are

Alazd Events Management was launched from Dubai to reach the skies in the industry and organization of events, exhibitions, seminars, fairs & conferences locally and globally.

In order to achieve distinction, Alazd Events Management depend on a team of experts, administrative and technical specialists in organizing and planning major fairs and conferences for ministries, authorities, governmental and institutional bodies. Distinction is achieved through its obligation to the highest quality levels in providing all organization services and commitment to technical and creative standards. Including supplies, marketing sponsoring programs, attracting participants, marketing and sales services, preparing show locations to accommodate all needs of organizing body and visitors.

Alazd Events Management is proud to possess wide databases of all businesses inside and outside the UAE which offer opportunity to provide unique marketing services to our clients.



تعاملاتنا قائمة على الشفافية، الجدية، الثقة المتبادلة، والنزاهة مع موظفينا وعملائنا وشركاء الأعمال الآخرين

Our business are based on transparency, seriousness, mutual trust and integrity with our employees, customers and other business partners

من نحن

انطلقت شركة الأزد من مدينة دبي لتعانق عنان السماء في مجال صناعة و تنظيم الفعاليات و المؤتمرات و تجهيز الملتقيات والمهرجانات محلياً و اقليمياً.

وقد اعتمدت الأزد لتحقيق تميزها على فريق من الخبرات و الكفاءات الإدارية و الفنية المتخصصة في تنظيم أكبر المعارض و المؤتمرات للوزارات و الهيئات و الأجهزة الحكومية و المؤسسة، وذلك من خلال الإلتزام بأرقى مستويات الجودة بالمعايير العالمية في توفير كافة الخدمات التنظيمية و الإلتزام بالأسس الفنية و المبتكرة بدءاً من التجهيزات و تسويق برامج الرعاية و استقطاب المشتركين و خدمات التسوق و المبيعات و تهيئة مساحة العرض بما يلي تطلعات الجهات المنظمة و المشاركة و الزوار.

كما تفخر شركة الأزد بإمتلاك قاعدة واسعة من البيانات تغطي قطاعات كافة الأعمال داخل الإمارات و خارجها مما يتيح للشركة تقديم خدمات تسويقية متميزة لجميع عملائها

تنظيم المعارض و المؤتمرات و الندوات وإدارتها

تمتلك شركة الأزدي قسمًا خاصًا لأعمال التجهيزات وكوادر فنية متخصصة وذات خبرة في ذلك، بدءاً من تجهيز ساحات العرض وتجهيئتها بكافة الخدمات المساندة بأحدث التصاميم الهندسية، وإنشاء منصات العرض بأرقى أنظمة الإضاءة والأنظمة السمعية والبصرية، إلى اللافتات واللوحات الدعائية وإجراءات تأمين أماكن المعارض والمؤتمرات.

Organizing fairs, conferences
and seminars and managing it

Alazd Events Management has a special section for supplies works along with expert and skillful technical cadre. We specialize in arranging exhibition stages with logistic services and state-of-the-art designs, set-up stages with finest lighting systems, audio and visual systems, signboards, marketing board and insuring fairs and conferences locations.



الادارة التسويقية

شركة الأزدي رائدة في مجال ادارة التسويق حيث تقدم الشركة خدماتها بأفكار ابداعية في مجال ادارة الأحداث ووسائل الإعلام الإلكتروني ، وهدفنا توجيه الجهود الفردية والجماعية من خلال قدرات واعية تطمح للنجاح بكفاءة.

Marketing management

Alazd Events Management is prominent company in marketing management; it offer services with creative ideas in management of events and electronic media. Our objective is to direct individual and joint efforts through conscious talents that aspire to succeed.



خدمات الضيافة والتعهدات الترفيهية

تقدم شركة الأزدي أرقى مستويات الخدمة الاستثنائية، بحيث نجعل كل حدث تجربة فريدة من نوعها، سواء كانت حفلات الزفاف أو حدثاً مؤسسياً أو احتفالاً عائلياً أو تخرج، مما يضيف أجواء فعاليات ساحرة بقدر من الأناقة والجاذبية على تجربة تناول الطعام متعدد الثقافات من أشهر المطاعم في الدولة. متضمن أصناف كعك بتصاميم خاصة تلائم مختلف المناسبات، بدءاً من أدوات المائدة والاكسسوارات وحتى قوائم الطعام والموظفين الودودين.

Catering and entertainment services

Whether you are having a themed romantic wedding reception, a corporate gathering, a family reunion, or graduation party, Alazd Events Management have exceptional level of services, we make every event unique experience and truly worthwhile. Apart from serving diverse sumptuous dishes, we also provide a charming classy and elegant atmosphere to the event. We supply all sorts of cakes with special designs that fit every occasion, and we supply tables' accessories, decorations, food menus and friendly staff.





تصوير الحفلات و المناسبات الشخصية

تمتلك شركة الأزد فريق تصوير متميز يتعامل مع جميع المناسبات بطريقة احترافية سواء التصوير الفوتغرافي أو تصوير الفيديو الاحترافي بأحدث الكاميرات وبأسلوب تصوير مختلف ومتميز .

Photography of parties and special occasions

Alazd Events Management has a team of Professional Photographers that offer unique signature style while dealing with all occasions in a professional way. We use the most modern digital cameras, cutting-edge technology, in photography or videography, with exceptional and different style.





عروض الفنون الشعبية

تهتم شركة الأزدي بتقديم اللوحات الفنية والفلكلور بألوان مختلفة للفنون والأهازيج والرقصات الشعبية الإماراتية والخليجية والعربية امتداداً لجميع دول العالم بطرق احترافية تشويقية مرتبطة بمختلف المناسبات الاجتماعية والوطنية في الإمارات وخارجها .

Folk performance shows

Alazd Events Management is keen to present artistic portraits and folklore arts with diverse songs and local dances from the UAE, GCC and Arab countries reaching all countries of the world with attractive proficiency associated with various social and national events of the UAE and abroad.



تنفيذ العروض والمهرجانات الفنية والأدبية

تسعى شركة الأزدي لإيصال رسالة السلام والتسامح والإخاء الإنساني من الإمارات إلى العالم عبر الشراكات مع كبريات المؤسسات الثقافية والأدبية والمهرجانات حول العالم .

Conducting artistic and cultural shows and exhibitions

Alazd Events Management strives to convey a message of peace, forgiveness and human fraternity from the UAE to the World through partnerships with leading cultural and literature institutions and festivals around the world.





Alazd Events

Team work experiences

- Emirates guide for construction : Ministry of public works.
- Love, winning, victory : Latifa Bint Muhammad award.
- Mother of the Emirates : Emirates business women council.
- My homeland,the Emirates : Emirates business women council.
- Emirates police : women police-Ministry of Interior.
- Emirates marathon for children: Dubai Sports Council.
- The good hospital initiative.
- Feast with them : Al Noor Training Centre for Children With Special Needs.

9th Floor Conrad Hotel,
Sheikh Zayed Road, Dubai - UAE

Mobile: +971 55 550 1123

Tel : +971 4 501 3555

Fax : +971 4 501 3501

E-mail : info@alazdevents.com

www.alazdevents.com

خبرات فريق العمل

دليل الإمارات للتشيد والبناء : وزارة الأشغال العامه .

حب - فوز - نصر : جائزة لطيفة بنت محمد لإبداعات الطفولة .

أم الإمارات : مجلس سيدات أعمال الإمارات .

وطني الإمارات : مجلس سيدات أعمال الإمارات .

الشرطة الإماراتية : الشرطة النسائية - وزارة الداخلية.

ماراثون الإمارات للأطفال : مجلس دبي الرياضي.

مبادرة مستشفى الخير .

عيد معاهم : مركز النور لتدريب وتأهيل الأطفال

ذوي الاحتياجات الخاصه.